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Els antilínia creuen un greuge que només se soterri una part del traçat
Es van tornar a manifestar amb pancartes davant la Subdelegació

L.F.G./Acn, Girona.
Les plataformes contràries a la MAT van mostrar un cop més el seu desacord amb la construcció de
la línia. Un grup es va concentrar davant la Subdelegació del Govern, on va tenir lloc la reunió, per
esperar Mario Monti amb pancartes. El mediador es va acostar als manifestants per parlar breuement
amb ells.
El president de l'Ammat, Francesc Xavier Quer, va lamentar profundament que l'informe de Cesi
només avali el soterrament del tram transfronterer de la MAT, i que es descarti la possibilitat d'un
soterrament total en la resta de trams. Segons va considerar, es tracta d'un "greuge comparatiu
inacceptable", i pensa que "algú haurà d'explicar als Ajuntaments i ciutadans per què uns tindran una
línia aèria i altres soterrada".
En aquest sentit, va indicar que, si no es pot soterrar el tram entre Bescanó i Santa Llogaia perquè el
TAV no podria funcionar, potser s'hauria pogut fer com a França, on s'ha optat per una alimentació
diferent de l'alta velocitat que sí que permet el soterrament. "Es podria optar per una altra opció
tècnica i ja està", va dir el representant dels alcaldes afectats per la MAT.
Sense transparència ni diàleg
Quer també va considerar que tot el procés de mediació no s'ha realitzat amb transparència i diàleg,
tal com apunta Monti, sinó que "ha arribat tard" i no s'han tingut en compte totes les opinions. En
aquest sentit, va lamentar que totes les alternatives s'hagin estudiat a partir de les propostes de Red
Eléctrica (REE), i va lamentar que no se n'hagin proposat de noves. També va recordar que en
algunes zones el traçat de la línia és realment preocupat, ja que per exemple a Santa Llogaia passa
molt a prop d'un centre escolar.
Per la seva banda, el portaveu de No a la MAT, Joan Martí, va lamentar que ahir no se'ls presentessin
els darrers informes de la consultoria Cesi, sinó que Monti només els comentés de viva veu.


